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Basic Information / 基本資訊 

Weather: 

氣溫: 

Average – Dec to Feb 0-6°C / Mar to May 9-19°C / Jun to Aug 23-28°C / Sep to Nov 12-24°C 

平均 – 12-2月 0-6°C / 3-5月 9-19°C / 6-8月 23-28°C / 9-11月 12-24°C 

Season: 

氣候: 

Dec to Feb: Dry & cold / Mar to May: Pleasant weather / Jun to Aug: Hot / Sep to Nov: Cool 

12-2月: 乾燥寒冷 / 3-5月: 天氣宜人 / 6-8月: 悶熱 / 9-11月: 清爽 

Time Difference:  

時差: 

1 hour ahead of Hong Kong 

比香港快 1小時 

Flight Duration: 

航班飛行時間: 

Approx. 4 hours  

約 4小時 

Currency 

貨幣: 

Mainly in Japanese yen 

以日元為主 

Visa: 

簽證: 

HKSAR passport holder visa free, need to submit Visit Japan Web and get the entry QR code 

香港特區護照持有人免簽證, 需填寫 Visit Japan Web，並取得所需的入境二維碼 

  

Nagoya 6 Days 5 Nights Tour 

名古屋 6日 5晚行程  

有關行程及價格，歡迎向我們查詢 

Please contact us for more details 
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License no.: 350232 

Recommended Itinerary建議行程 

Day天數 Itinerary 行程 
Meal 用餐 

B L D 

1 

Arrival Nagoya airport and transfer to Nagoya hotel and free of leisure.  

抵達名古屋機場；乘車前往名古屋酒店及自由活動 

Overnight / 住宿於 Hotel Mitsui Garden Hotel Nagoya Premier 

- - - 

2 

After breakfast, visit Osu Shotengai. After lunch, visit AEON Shopping Mall, Toyota 

Sangyo Gijutsu Kinenkan, Noritake Garden and Noritake AEON (Shopping Mall). After 

dinner, transfer to hotel. 

早餐後，前往大須商店街；午餐後，前往則武 AEON、豊田産業技術記念館、

Noritake Garden (日本有名陶器公司)和 Noritake AEON。晚餐後，返回酒店休息 

Overnight / 住宿於 Hotel Mitsui Garden Hotel Nagoya Premier 

✓ ✓ ✓ 

3 

After breakfast, choose 1-2 of the attractions to visit Nagoya Castle, Atsuta Jingu Shrine, 

Port of Nagoya Public Aquarium, Higashiyama Zoo and Botanical Gardens, etc. or 

participate in some experience activities such as tea ceremony making Japanese traditional 

sweets (Wagashi) etc.  

早餐後，可選擇 1-2個景點如前往名古屋城、熱田神宮、名古屋水族館、東山動植物

園等 或 是參加一些體驗活動如茶道、製作傳統手工點心和菓子等 

Overnight / 住宿於 Hotel Mitsui Garden Hotel Nagoya Premier 

✓ ✓ ✓ 

4 

After breakfast, visit National Treasure Inuyama Castle. After lunch, visit Gero Onsen and 

free of leisure, check-in and have dinner at the hotel.  

早餐後，前往犬山城 (參觀現存日本歷史最古老的天守城和城下町美食街散步)；午餐

後，前往下呂温泉 (自由活動)；然後，返回酒店休息及享用晚餐 

Overnight / 住宿於 Hotel Sumeikan (Japanese onsen hotel) 

✓ ✓ ✓ 

5 

After breakfast, talk a walk to Takayama Jinya-mae and Miyagawa Morning Market. After 

lunch, visit Historic Villages of Shirakawa-go and Gokayama (free of leisure). Then transfer 

to Takayama, check-in and have dinner at the hotel.   

早餐後，途徑陣屋朝市及宮川朝市、舊街道；午餐後，前往白川鄉及合掌村散步，並

乘車前往高山；然後，返回酒店休息及享用晚餐 

Overnight / 住宿於 Hotel Associa Takayama Resort 

✓ ✓ ✓ 

6 

After breakfast, visit AEONMALL Tokoname. After lunch, transfer to Nagoya airport for 

departure. <Tour Ends> 

早餐後，前往常滑永旺 (AEON) 看招財貓及購物；午餐後，前往名古屋機場 

<行程完結束!>  

✓ ✓ - 

Remark: 

* The above itinerary starts and ends locally 

*Itinerary and price are subject to change, all are based on travel 

period, number of people(s), hotel brand, itinerary details and etc. 

Please contact us for more details 

*The above itinerary and all information are for reference only 

備註: 

*以上行程於當地出發及結束 

*行程和價格可能將會有所變動，均取決於出發日期、出發人數、入住飯店

品牌、行程內容等，請聯絡我們以了解更多詳情 

*以上行程及所有資訊僅供參考 

 


